
ÒVolem fomentar  la par ticipaci�Ó

Pazos durant la campanya. Foto: R. E.

La CUP, que no es presentava en solitari a Banyoles des del 1991,

ha obtingut dos regidors: Sandra Pazos i Ferriol Mas�.

Els van sorprendre, aquests resultats?For�a. Compt�vem que

tindr�em un regidor i prou.D'on han sor tit els seus vots?De diferents

llocs: del nou fenomen de l'independentisme, de gent jove, i molts

tamb� deuen haver vingut d'ERC. De totes maneres, la CUP sempre

ha tingut un lloc a Banyoles. Per tant, m�s que dir que Òhan vingutÓ

haur�em de dir que Òhan tornat a casaÓ.En el seu programa vost�s

por taven propostes agosarades. En haver d'estar a l'oposici�, com

les gestionaran?Com que tenim al davant una majoria absoluta de

CiU, estar a l'oposici� ser� complicat. El nostre objectiu �s treballar

a peu de carrer i fomentar la par ticipaci�. Les nostres propostes

s'han de gestionar amb tota la comunitat i s'han de plantejar en un

�mbit de carrer.Com es concretar� aquesta feina amb els

ciutadans?En reunions amb associacions de ve�ns, activitats, xerrades, colálaboraci� amb les entitats,

par ticipant juntament amb elles... i, sobretot, escoltant la gent.Aquest mandat es pot considerar el primer pas per

consolidar la CUP a la ciutat?Em sembla que s�. Fa poc s'ha constitu�t un casal independentista. Sembla que de

mica en mica Banyoles torna a ser un lloc d'ebullici� de l'esquerra independentista.Es plantegen l'expansi� a la

comarca?Aquest �s un objectiu clar, i �s factible. Recordem que les consultes independentistes van tenir molt

bona resposta.
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